

Diversey

## 浓缩手洗碗碟 清洁剂

浓缩手洗碗碟清洁剂是一种中性高泡浓缩清洁剂，适用于各种水质。它易溶于水，可用于面包房、酿酒厂、饮料厂、奶制品厂等食品加工工厂的设备、地面及墙壁、运输工具和手的清洁。

### 优点

- 高效清洁能力
- 高度浓缩
- 适用于各种硬度的水质



产品编号  
5140539

包装规格  
4 x 5升

## 浓缩手洗碗碟清洁剂

### 使用说明

手洗：根据污渍的种类和程度，在每升水中加入本品 0.4 – 1.2 毫升，清洗后过水并晾干。

浸泡：在每升热水中（52 – 60°C）加入本品 1.2 – 4 毫升，浸泡 15 分钟或根据实际情况做出调整。用热水冲洗并自然晾干。

### 技术参数

产品外观	清澈棕色粘稠液体	pH（原液）	6.0–8.0
黏度（厘泊，25°C）	750–1250		

以上数据取自正常生产，不可作为产品规格使用

### 安全操作及储藏资料

储藏于原装密封容器内，避免温度过高或过低。  
产品安全操作和废料处理的详尽资料请参见安全资料单。

**Diversey**

## Suma Tig Concentrated Manual Dishwashing Detergent

Suma Tig Concentrated Hand Dishwashing Detergent is a neutral high sudsing concentrated liquid cleaner for water of any hardness. It is easily mixed in solution. Suma Tig can be used in bakeries, breweries, beverage plants, dairies, and other food processing plants: process equipment, floors and walls, vehicles, hand washing.

### Benefits

- Highly cleaning ability
- Highly concentrated
- Cleans and rinses freely in water of any hardness



SKU Code  
5140539

Pack Size  
4 x 5L

# Suma Tig Concentrated Manual Dishwashing Detergent

## Use instructions

Manual wash: Use 0.4-1.2mL of Suma Tig per liter of water, depending upon type and amount of soil. Wash, rinse and air dry.

Soak: Use 1.2-4mL of Suma Tig per liter of hot water (52-60°C). Soak for 15 minutes or as required. Rinse in hot water and air dry.

## Technical data

Appearance	Clear brown viscous liquid	pH neat	6.0-8.0
Viscosity (cps, 25°C)	750-1250		

The above data is typical of normal production and should not be taken as a specification.

## Safe handling and storage information

Store in original closed containers, away from extremes of temperatures.

Full guidance on the handling and disposal of this product is provided in a separate Material Safety Data Sheet.